
ورزشی

تاج:کی روش با قدرت به کارش ادامه بدهد

استعفای سرمربی تیم ملی، تشکیل جلسه اضطراری در فدراسیون فوتبال
سرویس ورزشی-

اســتعفای کارلــوس کی روش از ســمت 
سرمربیگری تیم ملی فوتبال در شرایطی است که 
رئیس فدراسیون با این استعفا مخالفت کرده اما 
با این حال هیات رئیسه فدراسیون فوتبال امروز 

جلسه اضطراری برگزار خواهد کرد. 
حوالی ظهــر دیروز بــود که خبرهایــی مبنی بر 
اســتعفای کارلوس کی روش از سرمربیگری تیم ملی 
فوتبال ایران منتشر شد. انتشار این خبر در حالی بود که 
خبرگزاری های رسمی مدعی شدند کارلوس کی روش، 
ســرمربی تیم   ملی فوتبال ایران بــا کاروان این تیم از 

اردوی دوبی به ایران نخواهد آمد.
در خبرها حتی عنوان شده بود کی روش در دبی 
به مهدی تاج رئیس فدراسیون گفته با توجه به فضای 
پیش آمده و برای اینکه فدراسیون را زیرفشار بیشتری 
نگذارد از سمت خود استعفا می دهد اما تاج با رد این 
استعفا از کی روش خواسته با قدرت کار خود را ادامه 
دهد. البته تاج نیز انتقادهایی جدی به برخی اتفاقات 
این هفته داشته و خطاب به کی روش اعلام کرده که 
از او انتظار تدبیر بیشتری در این ماجرا داشته است. 

پس از انتقادات برانکو ایوانکوویچ از اردوی دبی تیم 
ملــی و در پی آن ترخیص 7 ملی پوش پرســپولیس از 
اردوی تیم ملی و موضع کی روش، شــرایط به گونه ای 
پیــش رفته که به نظر می رســد ســرمربی پرتغالی و 
جنجالی تیم ملی ایران یــک بار دیگر به چالش جدی 

فدراسیون فوتبال تبدیل شده است.
کی روش به صورت کتبی استعفا کرده است

نخستین مســئولی که در فدراسیون فوتبال به این 
خبر واکنش نشــان داد، امیر عابدینی بود. سرپرســت 
ســازمان اقتصادی فدراسیون فوتبال در این باره گفت: 
بــا تاج صحبتی نکرده ام اما بر اســاس خبری که دارم 
کی روش به صورت کتبی استعفا داد.امیدوارم جلوی این 

اتفــاق را بگیریم.من حرفی را می زنم که به نفع فوتبال 
ملی باشد.این بار هم تاکید می کنم که حرفم این است 
که باید کاری کنیم که به تیم ملی کمک شــود و این 
هم در مســیر حفظ کی روش اتفاق می افتد. عابدینی 
درباره اینکه منبع خبرش برای استعفا چیست گفت:من 
با یکی از دوستانم در امارات صحبت کرده ام.او این بحث 

را مطرح کرد و گفت کی روش استعفا داده است. 
رییس اسبق فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد:کی 
روش نمــی خواهد در یک فضای مســموم کار کند.در 
دنیای مجازی علیه کی روش فضای سنگینی به وجود 
آمده است.به همین دلیل او شرایط سختی را تحمل می 

کند و نمی خواهد به این روند ادامه بدهد. 
جلسه اضطراری هیات رییسه فدراسیون فوتبال

بعد از اظهار نظر عابدینی نوبت به ممبینی یکی 

از اعضای هیات رئیســه فدراسیون فوتبال رسید که 
بگوید هیات رییســه فدراسیون فوتبال برای بررسی 
حاشــیه های اخیر به وجــود آمده در تیــم ملی و 
اســتعفای کارلوس کی روش امروز یکشنبه تشکیل 
جلسه می دهد. ممبینی در گفت و گویی با خبرگزاری 
ایســنا اظهار داشت: موضوع استعفای کی روش را از 
طریق رســانه ها شنیدم اما در جلسه امروز درباره آن 
صحبت خواهیم کرد. نباید با این اتفاقات کی روش از 
تیم ملی جدا شود. او بخش مهم و جدایی ناپذیری از 
تاریخ فوتبال ایران اســت که توانسته نتایج خوبی را 
در سال های اخیر کســب کند. در حال حاضر ایران 
تیم نخست آسیاست و نتایجی را درخور نام ایران را 
کسب کرده اســت که ان شاءالله با حل و فصل شدن 
این اتفاقات برای دومین دوره متوالی به جام جهانی 

صعود می کنیم.
عضو هیات رییسه فدراسیون در واکنش به اینکه آیا 
اعضای هیات رییســه مخالف جدایی کی روش هستند، 
گفت: به هر حال امروز این موضوع را بررسی می کنیم. 
اعضا نظرات خودشــان را بیان می کنند اما به نظر من 
فوتبــال ایران با کی روش موفق بوده و در آینده نزدیک 
توفیقات بیشتری خواهد داشت. پس از حضور او تیم ما 
جوان شده و باید حمایت ها از او و تیمش را ادامه دهیم 

که در این راه آرامش، مهم ترین نیاز تیم اوست.
ممبینی در واکنش به اظهارات امیر عابدینی مبنی 
بر اینکه کی روش استعفای خود را به صورت کتبی ارائه 
کرده است، گفت: به هر حال بحث هایی در این باره شده 
و من هم آن را شنیده ام. آن را پیگیری می کنیم. در این 
مقطع جدایی کی روش بزرگ تریــن ضربه را به تیم ما 

می زند و دلیلی برای جدایی او وجود ندارد.
عضو هیات رییســه فدراســیون فوتبال ادامه داد: 
ان شــاءالله فضا طوری شــود که بتوانیم این همکاری 
را ادامــه دهیــم و از بروز حاشــیه ها جلوگیری کنیم. 
فدراســیون فوتبال این توانایی را دارد که حاشیه ها را 
جمع کند. در این موقعیت حســاس، کی روش باید به 

کارش با تیم ملی ادامه دهد.
حربه تکراری کی روش

بررسی فعل و انفعالات صورت گرفته نشان می دهد 
بازی جدید و تکراری دیگری شــروع شده است. اتفاقی 
کــه قبل از این بارها رخ داده بود و ســرمربی تیم ملی 
اقدام به اســتعفا کرده بود. جالب اینکه همه این قهر و 
آشتی ها با یک جلســه و گرفتن امتیازهای ویژه برای 
تیم ملی حل شده بود و خبری هم از رفتن نبود. بررسی 
اســتعفاهای گذشته کی روش در طول زمان حضورش 
در ایران نشــان می دهد نباید خیلی این استعفا را هم 
جدی گرفت؛ حال باید دیــد که این بار چه اتفاقی رخ 

خواهد داد.

ادامه اتفاقات عجیب در یکی از رشته های  پایه

 ملی پوشان دوومیدانی علیه رئیس فدراسیون بیانیه صادر کردند!

در شرایطی که تعدادی از ملی پوشان دوومیدانی با 
این رشته ورزشی  نامساعد  از شرایط  بیانیه ای  انتشار 
عنوان  گفت و گویی  در  رئیس  فدراســیون  می گویند، 
می کند که دلیل اعتراض ورزشکاران را متوجه نمی شود!
جمعی از ملی پوشان دوومیدانی ایران در انتقاد از عملکرد 
»مجید کیهانی«  بیانیه ای صادر و علاوه بر اعتراض نسبت به 
وضع موجود از وزیــر ورزش و جوانان تقاضای کمک کردند. 
در قســمتی از این بیانیه آمده اســت: تامین مالی بودن یکی 
از مهم ترین دغدغه های هر ورزشــکاری اســت و قطعا نبود 
آن تمرکــز او را برای تمرین و مســابقه از بین می برد، اما در 
فدراســیون فعلی که تصمیمات عجیب و غریب زیادی در آن 
گرفته می شود، تنها چیزی که اهمیت ندارد، آینده ورزشکاران 
است و مشخص نیست قطع شــدن حقوق ورزشکاران با چه 
دلیل و منطقی بوده اســت. وقتی ورزشکاران لیگ قدرتمند 
ندارند و حقوقی هم به آنها پرداخت نمی شــود که بتوانند از 
طریق آن خود را تامین کنند، چطور به آینده ورزشــی خود 
امیدوار باشند و برای کشور افتخارآفرینی کنند؟ آیا مسئولی 
در فدراسیون پیدا می شود که یک روز بدون حقوق کار کند؟ 
آیا رئیس  فدراسیون که سابقه ای در این رشته ندارد، یک روز 
می تواند تمرینات طاقت فرســای دوندگان، پرتاب کنندگان و 
پرشــی ها را تحمل کند؟ کسانی که این شــرایط را به وجود 

آورده اند چطور می توانند پیش وجدان خود پاسخگو باشند؟ 
با این وجود تمــام فرزندان دوومیدانی ایــران، علاوه بر 
نداشتن حمایت مادی، در حمایت های روحی و معنوی و حفظ 
جایگاه خود از ســوی فدراســیون نیز دچار مشکل شده و با 
بدقولی و عدم برنامه ریزی مناسب و اجرای ناصحیح آنها آینده 

خوبی را متصور نیستند و علی رغم میل باطنی برای شرکت در 
اردوها و مسابقات آتی علاقه ای نشان نخواهند داد. درخواست 
ما به عنوان جمعی از ملی پوشان دوومیدانی که دغدغه جدی 
این رشــته را داریم از مســئولان وزارت ورزش و جوانان و در 
راس آن مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان این است که 
تا دیر نشده تدبیری صورت بگیرد که خدایی ناکرده در آینده 
نه چندان دور حسرت روزهای از دست رفته خورده نشود. این 

بیانیه را 12 ملی پوش از جمله محمد و محمود صمیمی، لیلا 
رجبی، محمد ارزنده، مریم طوســی، ســپیده توکلی ، محمد 

جعفر مرادی و... امضاء کرده اند.
کیهانی: دلیل این اعتراض ها را نمی دانم

اعتراض ملی پوشان دوومیدانی به شیوه مدیریت کیهانی 
واکنش رئیس  فدراســیون را به دنبال داشــت. وی دیروز در 
گفت و گویی با خبرگزاری مهر عنوان داشت: واقعا نمی دانم این 

اعتراضات برای چیســت، چون اردوهــای 21 روزه ما که هر 
ماه برگزار می شــود برقرار اســت و ما تمامی امکانات لازم را 
برای ورزشــکاران مهیا کردیم. رسالت فدراسیون دوومیدانی، 
کســب مــدال و افتخار اســت و مــا امکانــات لازم را برای 
ورزشــکاران اعزامی به رقابت های قهرمانی آسیا فراهم کرده 
ایم. اگر ورزشــکاری به اردوی تیم ملی نیاید مسلما نمی تواند 
طلب امکانات از ســوی فدراسیون داشــته باشد. این امکانات 
به ورزشــکارانی تعلق خواهد گرفت که طبق برنامه ســازمان 

تیم های ملی در اردو حاضر شوند. 
کمبود امکانات در دوومیدانی

در خصوص این ماجرا باید عنوان داشت اینکه فدراسیون 
دوومیدانی تصمیم گرفت حقوقی براساس نتایج 10 سال پیش 
یــک دوومیدانی کار پرداخت نکند کار درســتی بود اما باید 
ایــن موضوع را در نظر گرفت کــه آیا همه امکانات در اختیار 
دوومیدانی کاران قرار دارد؟ فدراسیون دوومیدانی دائم اعلام 
می کند که هر ورزشکاری که ورودی لازم را بگیرد به مسابقه ها 
اعزام می شود اما این ســؤال پیش می آید که با چه امکاناتی 
آنها خودشــان را آماده کنند؟ زمانی یک فدراسیون می تواند 
حقوق ورزشــکارانش را قطع کند که ورزشکار با منابع مالی 
که وجود دارد بتواند شــرایط تمرینی خــود را مهیا کند. آیا 
دوومیدانی این امکان را برای ورزشــکارانش مهیا کرده است؟ 
دوومیدانی کاری که از دو ســال پیش هنــوز پول خود را از 
تیم لیگ برتری اش دریافت نکرده است چگونه می تواند برای 
کســب ورودی رقابت های جهانی خــودش را آماده کند؟ آیا 
منابع مالی و اسپانســر در دوومیدانی ایران به اندازه ای وجود 

دارد که ورزشکارانش بتوانند از طریق آن امرار معاش کنند؟

لژیونر ایرانی تیم هندبال دینامو بخارست رومانی موفق شد عنوان پدیده سال ۲۰۱۶ اروپا را با رای مردم به 
خود اختصاص دهد.

ســجاد اســتکی ملی پوش ایرانی دینامو بخارســت رومانی نمایش فوق العاده ای را در اولین سال حضور خود در لیگ 
قهرمانان اروپا داشت و توانست عنوان پدیده سال 2016 لیگ قهرمانان اروپا را با رای مردم بدست بیاورد. سجاد استکی اولین 
ایرانی است که چنین افتخاری را در هندبال اروپا بدست می آورد. استکی هم اکنون با زدن 68 گل در لیگ قهرمانان اروپا از 

مهمترین و  موثرترین لژیونرهای هندبال در لیگ قهرمانان اروپاست.

ورزشکار ایرانی پدیده سال 2016 هندبال اروپا تصویب طرح برگزاری »۳۰۰ روز لیگ کشتی« 
طرح برگــزاری »۳۰۰ روز لیگ کشــتی« پس از 
تصویب در سمینار روسای هیئت های کشتی سراسر 

کشور اعلام شد.
بخشــی از متن این طرح که از سوی روسای هیئت های 
کشتی سراسر کشور بررسی و مصوب شد به شرح زیر است: 
با توجه به اینکه به نظر می رســد پس از استقرار نسبی قانون 
»فرایند انتخاب تیم های ملی کشتی«  به عنوان اولویت برتر، 
در برنامه ریزی های فنی »ســازمان مدیریت کشتی کشور«، 
همچنین پذیرش جهانی مســابقات »باشــگاه های کشــتی 
جهان«  از ســوی فدراســیون های ملــی و »اتحادیه جهانی 
کشــتی«، زمان مناسبی برای توسعه رقابت های لیگ داخلی 
تیم های باشــگاهی کشتی کشور فراهم آمده، بدین وسیله به 
منظور همراهی مســتمر و قابل مدیریت بنگاه های اقتصادی 
با بخش فنی کشــتی ایران،  در کنار برنامه ها و فعالیت های 
اصلی و ســالانه تیم های ملی کشتی کشور، طرح »٣00 روز 

لیگ کشــتی« با لحاظ سیاست های زیر، جهت اجرا از بهمن 
ماه هر ســال، تا آذرماه سال آینده، به مدت تقریبی ده ماه )با 
لحاظ زمان برگزاری جام باشــگاه های جهان در آذرماه(  ارائه 

می شود:
رقابت های لیگ باشــگاه های کشــور در کشــتی آزاد و 
فرنگی، در طول یک ســال فنی از حدود بهمن ماه تا حدود 
مهر ماه  ســال بعدی، هر ماه حداکثــر دو هفته، به صورت 
رفت و برگشــت، با لحاظ شــرایط فنی سیســتم برگزاری 
متمرکز )سیســتم رتبه بندی داخلی، ارفاق وزن مناســب و 
سایر موارد ذیربط(، و وفق ضوابط برگزاری مسابقات )مطابق 
اســتانداردهای ابلاغی برگزاری رقابت های قهرمانی کشور به 
صورت گروهی ( انجام خواهد شد. زمان برگزاری رقابت های 
لیگ، میان تیم های شرکت کننده در هر ماه، باتوجه به شرایط 
برگزاری مسابقات داخلی و خارجی و همچنین اردوهای تیم 

ملی متفاوت خواهد بود.

که  می گوید  ژیمناســتیک  فدراسیون  سرپرست 
مربیان و سرمربیان کمیته ترامپولین حکمی نداشته اند 
که اســتعفا دهند. به نظر می رسد این موضوع توسط 
یکی از کاندیداها که در ترامپولین فعال است و تمایل 
داشت که مسابقاتی را در این رشته برگزار کند رخ داده 

است.
شــروین اسبقیان در مورد استعفای دسته جمعی مربیان 
کمیته  ترامپولین، اظهار کرد: ما اصلا تیم   ملی نداریم که مربیان 
آنها اســتعفا بدهند. تیم   ملی ترامپولین در سال 95 تشکیل 
نشده است و کسانی که خود را به عنوان مربی معرفی کرده اند 
حکم شان مربوط به سال های گذشته است. تا زمانی که اردوی 
تیم   ملی تشکیل نشود، فدراسیون مربیان را معرفی نمی کند و 

چنین چیزی در کمیته  ترامپولین اتفاق نیفتاده است. اسبقیان 
دلیل اســتعفاها را مربوط به یکی از کاندیداها دانست و گفت : 
به نظر می رســد این موضوع توســط یکی از کاندیداها که در 
ترامپولین فعال اســت و تمایل داشت که مسابقاتی را در این 
رشته برگزار کند رخ داده است. ما می خواهیم عدالت را رعایت 
کنیم و برای همه کاندیداها امانــت داری اتفاق افتد. بنابراین 
برگزاری مسابقات را به بعد از انتخابات موکول کردیم اما این 
شرایط توسط دوستان ایجاد شده است. البته تاکنون استعفای 
رســمی به دست من نرسیده است، شاید فرستاده باشند و به 
دســت من برسد. اما باید دانســت اصلا این موضوع عملیاتی 
نیست که دستوری به آن دهیم، افراد باید قرارداد داشته باشند 

تا با استعفای آنها موافقت کنیم. 

واکنش سرپرست فدراسیون ژیمناستیک به استعفای دسته جمعی 

* وزیر ورزش و جوانان در حکمی »ماندانا رسولی« را به عنوان مدیرکل دفتر بین الملل وزارت ورزش و جوانان منصوب کرد. 
خواندنی از ورزش ایران

مدیرکل دفتر استعدادیابی و توسعه ورزش قهرمانی وحرفه ای وزارت ورزش و جوانان در دیدار با رئیس  فدراسیون 
وزنه برداری در خصوص پروتکل همکاری به تفاهم رسید.

رامین طباطبایی با حضور در فدراسیون وزنه برداری ضمن دیدار با علی مرادی به نگاه ویژه وزارت ورزش به مقوله استعدادیابی 
در وزنه برداری تاکید کرد. این نشســت که با حضور محمد نصیری مشــاور عالی، داود باقری نایب رئیس و غلامرضا سیاهپور دبیر 
فدراســیون وزنه برداری برگزار شــد، طرفین با ارائه برنامه هایی درخصوص اســتعدادیابی و وضعیت موجود عقد پروتکل همکاری 
مشترک در بحث استعدادیابی به بحث و تبادل نظر پرداختند. در خاتمه این نشست نیز نایب رئیس و دبیر فدراسیون وزنه برداری 
ضمن ارائه گزارشی از تمامی فعالیت های علمی و تخصصی در بخش استعدادیابی، پیشنهاداتی را برای حمایت هرچه بیشتر وزارت 
ورزش از این مجموعه به طباطبایی ارائه دادند. درنهایت مقرر شــد بزودی پروتکل همکاری مشترکی میان فدراسیون وزنه برداری 
و دفتراداره کل استعدادیابی وزارت ورزش و جوانان به منظور پوشش هرچه بهتر فعالیت های استعدادیابی وزنه برداری منعقد شود.

بررسی پروتکل همکاری وزارت ورزش و فدراسیون وزنه برداری 
اتحادیه جهانی کشتی بشیر باباجان زاده از ایران و زوبیر دیبیروف از آذربایجان را به دلیل مصرف آنابولیک 

استروئید به مدت چهار سال محروم کرد.
تســت دوپینگ بشیر بابا جان زاده، فرنگی کار سنگین وزن ایران که سال گذشته در مسابقات جام جهانی شیراز به علت 
مصرف ماده ممنوعه تستســترون مثبت اعلام شــد و به همین دلیل با محرومیت چهار ساله از حضور در میادین روبرو شد. 
همچنین اتحادیه جهانی کشتی دبیبروف، کشتی گیر آذربایجانی را نیز به دلیل مصرف استانوزولول چهار سال محروم کرده 
است. تست دوپینگ او مربوط به مسابقات قهرمانی جهان فرانسه در ماه سپتامبر سال گذشته می شود. مورد بشیر باباجان زاده 
از ســوی یک قاضی ورزشــی بازبینی شده است. با این حال او از ٣1 آگوست 2016 تا ٣0 آگوست 2020 محروم شده است. 
باباجان زاده درخواست آزمایش نمونه B نیز نداده و رای را پذیرفته بود. باباجان زاده عضو تیم   ملی کشتی ایران در جام جهانی 

بوده است. این مسابقات در شیراز برگزار شد.

مشخص شدن عامل دوپینگ باباجان زاده 

رئیس فدراسیون وزنه برداری با انتقاد از عملکرد کمیته ملی المپیک می گوید این که وزنه برداری مدال باارزش بگیرد اما بودجه 
به فدراسیون های دیگر بدهند منطقی، اخلاقی، کارشناسی نیست. گزیده ای از تازه ترین صحبت های علی مرادی در ادامه می آید:

* الان خلاء قوانین و مقررات در داخل اردو های تیم ملی احساس می شود که البته این قوانین و مقررات مربوط به همه است و باید 
آن را رعایت کنند. نسلی که دارد پرورش پیدا می کند، نسل هوشمندی است و کیانوش رستمی هم وزنه بردار هوشمندی است. از 
این رو در اسرع وقت جلسه ای را در ارتباط با تعاملات که مبنای آن همین قوانین و مقررات است، تشکیل می دهیم تا این موضوع 

مدیریت و حل و فصل شود. فکر می کنم این موضوع قابل حل است. 
* دوپینگ خط قرمز ما اســت. البته در این مدت تمام وزنه برداران رده های ســنی مختلف از نوجوانان گرفته تا حتی پیشکسوتان 
آزمایش دوپینگ داده اند و همه منفی بوده است. تا الان همه باید با مدیریت فدراسیون آشنا شده باشند و بدانند در مورد دوپینگ 
سهل انگاری کنند باید پاسخگو باشند. در این یک سال و نیم کارگاه های علم متدولوژی تمرین و آنتی دوپینگ برگزار کرده ایم از 
این رو دیگر جای هیچ گونه ســهل انگاری نیســت. اگر ببینیم کم کاری انجام می گیرد که اهداف ملی را تحت الشعاع قرار می دهد، 

حتی از طریق مراجع بالاتر مثل وزارت ورزش و جوانان به ماجرا ورود پیدا می کنیم. 
* در جلســاتی که شــرکت کردیم و نماینده کمیته ملی المپیک هم بود، برنامه های خود را اعلام کردیم و جزییات آن را سرمربی 
تیم ملی در جلسه شورای عالی فنی مطرح و در نهایت آن را مدون می کنیم. البته ما بلافاصله بعد از بازی های کشورهای اسلامی، 
مسابقات بزرگسالان آسیا را پیش رو داریم و در حال حاضر هم داریم چهار تیم را پوشش می دهیم. اما با این وضعیت بودجه کمیته 

ملی المپیک که به صورت قطره چکانی می دهد، باید برنامه ها را تعطیل یا تعدیل کنیم. 
*با وجود اینکه وزنه برداری چشــم و چراغ ورزش ایران اســت، اما به نظر می رسد کمیته ملی المپیک تعهداتی که داشته را انجام 
نمی دهد. از این رو از لحاظ مالی فوق العاده در مضیقه هستیم. در حق وزنه برداری دارد کم لطفی می شود و انتظار داریم مسئولان 

کمیته ملی المپیک نگاه شان را تغییر دهند. 
*مسئولان کمیته ملی المپیک مشخص کنند وزنه برداری در بحث بودجه بندی در کجا قرار دارد؟ چرا در مورد بحث بودجه شفاف 
با فدراســیون ها برخورد نمی کنند؟ اگر شرایط به همین شکل باشــد مجبور می شوم به صورت مکتوب نامه ای را به وزارت ورزش 

بنویسم وشاید اصل به دلیل کمبود اعتبارات نتوانیم تیم را به بازی های کشورهای اسلامی اعزام کنیم. 
*این که وزنه برداری مدال باارزش بگیرد اما بودجه به فدراســیون های دیگر بدهند منطقی، اخلاقی، کارشناســی نیست. ما برنامه 
می دهیــم اما زمانی که بودجه را می گیرند جــای دیگر هزینه می کنند. به نام ما به کام دیگران . انتظار دارم هیئت اجرایی به این 

مسائل رسیدگی کند.

انتقاد رئیس فدراسیون وزنه برداری از کمیته ملی المپیک
مدال را ما کسب می کنیم اما بودجه در جای دیگر هزینه می شود!

ناراحتی دو تنیسور سرشناس 
از تبانی مسابقات استرالیا 

بعد از مشخص شــدن تبانی اولیور اندرسون، قهرمان مسابقات نوجوانان تنیس 
اپن استرالیا، اندی ماری و نواک جوکوویچ ناراحتی خود را اعلام کردند. پلیس ورزش 
ایالت ویکتوریا در استرالیا، تنیس باز 18 ساله اهل بریزبین را جریمه کرد. او متهم به 
تبانی شــده است. اندی ماری، تنیس باز شماره یک جهان اعلام کرد از این خبر آگاه 
شــده و درخواست کرده است با عوامل این فســاد در تنیس به شدت برخورد شود. 
ماری در این باره به AFP گفت : هر زمان که چنین اتفاقی بیفتد، بسیار ناراحت کننده 
است. اگر افرادی که در این فساد دست داشتند، دستگیر شوند بسیار خوب و مثبت 
اســت. اگر اتفاقاتی بیفتد و کســی کاری انجام ندهد، برای آینده ورزش بســیار بد 
است. بنابراین باید افرادی که در این فساد دست دارند به شدت جریمه شوند. نواک 
جوکوویچ صربســتانی که در حال  حاضر تنیس باز شماره دوی جهان است نیز از این 
اتفاق ابراز ناراحتی کرد. او در این باره گفت : شــنیدن این خبرها بسیار ناراحت کننده 
است. به خصوص اینکه این تنیس باز، جوان است و در مسابقات گرنداسلم نوجوانان 
برنده شــده است. او پتانســیل  زیادی دارد. نمی دانم چرا این کار را انجام داده است. 
همه اشــتباه می کنند. اندرسون یک مســابقه را با گرفتن 50 هزار دلار واگذار کرده 
است. ماه گذشته اتحادیه تنیس استرالیا، شروع به انجام فعالیت های ضد فساد برای 
برگزاری مســابقات اپن استرالیایی 2017 کرد. این  در حالی است که در سال 2016 

اخبار حاکی از آن بود که فساد گسترده در مسابقات تنیس وجود دارد.
آرسنال با کاسورلا و مرتساکر تمدید می کند 

ســرمربی آرســنال خبر داد تیمش به زودی با دو بازیکــن خود تمدید خواهد 
کرد. آرســن ونگر گفت: صحبت هایمان با کاسورلا و مرتساکر با موفقیت پیش رفت 
و بــه زودی قرارداد این دو بازیکن تمدید خواهد شــد. تمدید قرارداد با این دو جزو 
اولویت های باشگاه بود که خوشبختانه به آن دست یافتیم. البته ممکن است در پنجره 
نقل وانتقالات، بازیکن جدیدی هم به خدمت بگیریم اما از آن دســت مربی ها نیستم 
که به شایعات و گمانه زنی ها علاقه ای داشته باشم. به همین خاطر تا بازیکنی را قطعا 

به خدمت نگیریم، از او صحبتی نخواهم کرد. 
500 میلیون نفر تماشاگر مسابقات

 تنیس روی میز المپیک 
آمارها نشان داده است که 552/٣ میلیون نفر مسابقات تنیس روی میز بازی های 
المپیک ریو 2016 را تماشــا کرده اند. موسســه تحقیقاتی IVis که از سوی انجمن 
فدراسیون های المپیکی جهانی )ASOIF( مامور شده است، این آمارها را منتشر کرده 
اســت. تماشاگرانی که در این آمار به حســاب آمده اند حداقل پنج  دقیقه به صورت 
مداوم بازی ها را تماشا کرده باشد. آمارها نشان داده است که در کشورهای آسیایی، 
تنیس روی میز تماشــاگران زیادی داشته است. چین بیش ترین تماشاگر را با ٣72 
میلیون نفر داشته است. تیم تنیس روی میز چین در مسابقات المپیک ریو توانست 
مدال طلا کســب کند. این تیم در ســه المپیک پیاپی، طلا به دســت آورده است. 
تماشاگران ژاپنی نیز دومین جمعیت تماشاگران مسابقات تنیس روی میز را با 27/8 
میلیون نفر داشــتند. به صورت کلی 4٣٣ میلیون نفر از آســیا این بازی ها را تماشا 
کرده اند. از آمریکا 27/8 میلیون نفر و از برزیل تنها 2٣ هزار نفر شاهد این مسابقات 

بودند. تماشاگران اروپایی این بازی ها 67 میلیون نفر بوده اند.
هواداران منچستر خواهان حضور گریزمان 

منچستریونایتد خواهان جذب آنتوان گریزمان است. این باشگاه انگلیسی قصد 
دارد تابســتان آینده با مهاجم فرانسوی آتلتیکومادرید قرارداد امضا کند. روز گذشته 
)جمعه( روزنامه ســان انگلیس در این باره نوشــت: یونایتــد می خواهد به گریزمان 
پیشنهادی با دســتمزد هفتگی 250 هزار یورو )مشــابه پل پوگبا( بدهد. هواداران 
یونایتد به این موضوع واکنش و علاقمندی شــان را به جذب مهاجم فرانسوی نشان 
دادند. آندر آررا از طریق توییترش به ســؤال هوادران پاسخ داد و علاقمندی یونایتد 
به جذب این بازیکن را تایید کرد. هافبک یونایتد درباره گریزمان نوشــت: او یکی از 

بازیکنان برتر جهان است که هوش و آینده فوق العاده ای دارد.
کونته: به دنبال تقویت چلسی در ژانویه هستیم 
ســرمربی چلسی از تقویت تیمش در بازار نقل و انتقالات لیگ برتر انگلیس خبر 
داد. چلســی در چند هفته گذشــته دو بازیکن خود را در خط هافبک به لیگ چین 
فروخت. اسکار و جان اوبی میکل، دو بازیکنی بودند که زیاد در تیم کونته به میدان 
نرفتند و به همین خاطر به لیگ چین پیوســتند. در این بین زمزمه های پیوســتن 
ویدال به آبی پوشان لندنی نیز به گوش می رسد. آنتونیو کونته درباره شرایط تیمش 
گفــت : قطعا به دنبال تقویت تیم در بازار نقل و انتقالات ژانویه خواهیم بود. بازیکنانی 
را مدنظر قرار دادیم و باشگاه در تلاش است تا بتواند این نفرات را به تیم اضافه کند. 
او ادامه داد: می خواهم از اوبی میکل تشکر کنم. او سزاوار این تشکر است. او بیش از 
٣00 بازی برای چلســی داشته است و قهرمانی های زیادی کسب کرده و سزاوار این 
تشکر است. فکر کنم او به دنبال تجربه یک فضای متفاوت بود. کونته در پایان گفت : 
نگرانی های بازیکنان را برای حضور در ترکیب ثابت درک می کنم. در جام حذفی زوما 

از ابتدا بازی خواهد کرد و به میچی باتشوایی هم بازی خواهد رسید.
بازگشت ستاره بایرن به شرایط بازی 

ستاره فرانسوی بایرن مونیخ به شــرایط بازی رسیده و می تواند برای تیمش در 
دیدارهای بعدی به میدان رود. کینگســلی کومان، ســتاره فرانسوی بایرن مونیخ که 
بــا گواردیولا به بازیکنی بزرگ تبدیل شــد در فصل جــاری عملکرد خوبی از خود 
نشــان نداده اســت. او دو ماه پیش در تمرین تیم   ملی فوتبال فرانسه آسیب دید و 
تا الان نتوانســته به میدان رود. کومان به شرایط بازی رسیده است. ستاره فرانسوی 
بایرن مونیخ  گفت : حس بســیار خوبی داریم. خوشبختانه به شرایط بازی رسیده ام و 
می توانم بایرن را همراهی کنم. در فصل جاری بد شــانس بوده ام. وقتی به شــرایط 
بازی رســیدم دوباره مصدوم شــدم و امیدوارم که این بار دیگر مصدون نشوم. الان 
دوباره می توانم بخندم و به میدان روم. از کومان به عنوان جانشین فرانک ریبری در 
بایرن مونیخ یاد می شود. او یکی دیگر از استعدادهای ناب فوتبال فرانسه است که اگر 

آسیب نبیند می تواند به بازیکنی بزرگ تبدیل شود.
یوونتوس به دنبال ویرای جدید 

یوونتوس گمشــده خود در میانه میدان را پیدا کــرد و به دنبال جذب پاتریک 
ویرا جدید اســت.یوونتوس بعد از جدایی پل پوگبا هنوز نتوانسته جانشینی شایسته 
برای این بازیکن فرانســوی انتخاب کند. بیانکونری ها به دنبال تغییرات اساســی در 
زمستان هستند. جولین دراکسلر و ویتسل دو بازیکنی بودند که یوونتوس در زمستان 
مدنظر گرفته بود اما هر دو بازیکن در نهایت راهی این تیم نشــدند و پیشــنهادهای 
وسوســه انگیز فرانسوی ها و چینی ها باعث شد تا آنها راهی یووه نشوند.روزنامه اکیپ 
فرانســه از استفن نزونزی، هافبک سویا اسپانیا به عنوان گزینه جدی یوونتوس برای 
تقویت در میانه میدان خود ســخن به میان آورد. این روزنامه فرانسوی از نزونزی به 
عنوان ویرای جدید و بهترین جایگزین برای پل پوگبا یاد کرد و نوشت که یوونتوس 
حاضر است برای جذب بازیکن سویا ٣0 میلیون یورو پرداخت کند. نزونزی در سال 
2015 با رقم 10 میلیون یورو از استوک سیتی به سویا پیوست و عملکرد درخشانی 
در ترکیب این تیم اسپانیایی داشته است. هواداران سویا از این بازیکن با لقب پاتریک 

ویرا جدید یاد می کنند.

پایان نیم فصل اول با نبرد ضعیف ترین ها! 
آخرین بازی نیم فصل اول لیگ برتر امروز ساعت 14 در تبریز بین دو تیم 
ماشین ســازی و سایپا برگزار می شود. مسابقه ای که به دلیل بارش شدید برف و 
شرایط جوی در زمان مقرر برگزار نشد و بعد از کلی کلنجار بر سرتاریخ مسابقه، 
این بازی امروز انجام می شود. دو تیم نسبت به نیم فصل اول تغییراتی داشته اند. 
ســایپا که در نیم فصل اول خوب نتیجه نگرفــت تلاش می کند حداقل در این 
بازی پیروز شود تا شاید با رتبه سیزدهمی کارش به پایان برسد اما ماشین سازی 
که در رده آخر جدول لیگ قرار گرفته در صورت پیروزی هم در این بازی از ته 
جدول تکان نخواهد خورد. این مسابقه نبرد ضعیف ترین خطوط حمله لیگ برتر 
است. ماشین ســازی فقط 8 گل زده و سایپا هم با 9 گل زده بعد از سبزپوشان 
قرار دارند. البته ماشین ســازی با 2٣ گل خورده ضعیف ترین خط دفاع لیگ را 

هم در اختیار دارد.
کاوه رضایی درخواست رضایتنامه کرد 

حسن زمانی عضو هیئت مدیره استقلال روز جمعه اعلام کرد با رویه ای که 
کاوه رضایی در پیش گرفته، ماندنش در این تیم به صلاح نیست و همین مسئله 
باعث شده که مهاجم استقلال اعلام کند قصد جدایی دارد. سایت ورزش سه با 
اعلام این خبر عنوان داشت: کاوه رضایی که به دلیل مشکلات قراردادش حضور 
کمرنگی در تمرینات اســتقلال دارد، از روز جمعه تمرینات خود را با استقلال 
اســتارت زد اما به خاطر مصاحبه حسن زمانی دیگر حاضر نیست در تمرینات 
شرکت کند. کاوه رضایی این موضوع را به اطلاع باشگاه هم رسانده و اعلام کرده 
اگر باشگاه رسما موضع حسن زمانی را تایید می کند، به این تیم برنخواهد گشت 
و در نیم فصل دوم راه تیم دیگری را در پیش خواهد گرفت. با این حساب کاوه 
رضایی تنها در شرایطی حاضر است به تمرین برگردد که باشگاه استقلال رسما 
اعلام کند که موضع زمانی در مورد او را قبول ندارد. این اولین باری نیســت که 
مصاحبه های عضو هیئت مدیره باشگاه برای استقلال دردسرساز می شود و پیش 
از این هم علیرضا منصوریان به شدت از زمانی به خاطر اظهارنظرهایش در مورد 

تیم فنی ناراحت شده بود.
شکست پرسپولیس در بازی دوستانه

پرسپولیس و پاراگ دیروز در یک بازی دوستانه در ورزشگاه شهید کاظمی 
به مصاف هم رفتند که این بازی با شکست سرخپوشان همراه بود.پاراگ در این 
بازی به برتری ســه بر یک مقابل پرسپولیس رسید. پاراگ در نیمه نخست دو 
بر صفر صاحب برتری شــد و امین غلامی پور)41( و حسین داوودی)45( برای 
ایــن تیم گل زدند. در نیمه دوم و در دقیقه 55، پریموف روی پاس علی علیپور 
دروازه پاراگ را گشــود اما در ادامه، حسن قربانی زاد گل سوم را هم وارد دروازه 

پرسپولیس کرد.
حضور تیم فوتبال نوجوانان

 در رقابت های جام جهانی کوچک
تیم فوتبال نوجوانان کشــورمان جهت حضــور در رقابت های جام جهانی 
کوچک امروز ســاعت 8 صبح به ســن پترزبورگ محل برگزاری این مسابقات 
عازم می شــود. ملی پوشــان نوجوان در گروه D با تیم های اسلوونی، مولداوی و 
زنیت سن پترزبورگ همگروه است و روز دوشنبه 20 دی ماه از ساعت 19:٣0 به 
وقت تهران به مصاف تیم زنیت ســن پترزبورگ می رود. اسامی بازیکنان اعزامی 
به این مسابقات به این شرح است: علی غلام زاده، مبین عشایر ، طاها شریعتی، 
عارف محمد علیپور، امیرحســین اسماعیل زاده، احمدرضا جلالی، احمد دواسر، 
علی باقری، محمد شریفی، امیرحسین خدامرادی، محمد قادری، ارشیا عباسی، 
حسین نخودکار، علیرضا اسد آبادی، محمد غبیشاوی، سامان رنجبر، یونس دلفی، 

الهیار صیادمنش و سعید آهنی. 
برادر همسر کفاشیان در اردوی تیم ملی چه می کرد؟!

اردوی تیم ملی فوتبال کشورمان در امارات پر بود از حاشیه؛ اردویی که در 
نهایت دیروز )شــنبه( به پایان رســید و ملی پوشان هم  به تهران بازگشتند، اما 
سؤال ها در خصوص برگزاری این اردو از فدراسیون فوتبال بسیار است. سؤالات 
متعــددی در خصوص این اردو و اتفاقات پیرامون آن وجــود دارد. یکی از این 
سؤال ها به حضور مصطفی طباطباییان، مســئول امور مالی فدراسیون در دبی 
بازمی گردد. فردی که با نسبت فامیلی با علی کفاشیان، رئیس  قبلی فدراسیون 
وارد فوتبال شد و همچنان او را با سمت »برادر همسر کفاشیان« در فدراسیون 
فوتبال می شناسند. طباطباییان در حالی به  عنوان مسئول امور مالی فدراسیون 
فوتبــال همراه با تیم ملی به اردوی دبــی رفت که کی روش در دومین روز اردو 
او را بــه تهران بازگرداند. او البته همراه با جواد نکونام، مارکار آقاجانیان، مهرداد 
خانبان و آرین قاسمی از اردوی تیم ملی بیرون شد و همه راهی فرودگاه شدند 
تا به تهران بازگردند، اما از این بین فقط طباطباییان به تهران بازگشت. دستیاران 
ایرانــی کی روش هم در حالی که در دبی ماندند، تا آخرین روز اردو حق حضور 

کنار تیم را نداشتند که دلیل این موضوع هنوز نامشخص است. 
شکست تراکتورسازی در اولین حضور تازه واردها 

تراکتورســازی تبریز که اردوی تدارکاتی خــود را در تهران برپا کرده عصر 
دیروز در دیداری تدارکاتی به مصاف پارس جنوبی جم رفت و با نتیجه ٣ بر صفر 
شکست خورد. امید عالیشاه و احمد نوراللهی، دو بازیکن جدید تراکتورسازی که 
از پرسپولیس به عنوان بازیکن سرباز به این تیم پیوسته اند به صورت کامل بازی 
کردند. البته نوراللهی در لحظات پایانی بازی مصدوم شد و از بازی بیرون رفت.

شجاعی به پاناتینایکوس می رود؟!
رادیو ورزش یونان از قرار داشــتن نام مسعود شــجاعی در فهرست نهایی 
ســرمربی تیم پاناتینایکوس جهت جذب در ماه جاری میلادی خبر داده است. 
مدیر فنی باشگاه پاناتینایکوس هم اکنون فهرستی از بازیکنان مورد نیاز تیمش 
را که از سوی اوزونیدیس تهیه شده اند را در اختیار دارد. در این فهرست دو نام 
سرشناس همانند مسعود شجاعی و تولمپارمو وجود دارند. امکان انتقال قرضی 
یک بازیکن برای خط میانی تیم پاناتینایکوس با توجه به شــرایط مالی این تیم 

امکان پذیر است. 

سرویس ورزشی- 
چندی قبل بود که درباره نظارت و مدیریت فوتبال به نکاتی اشــاره 
کردیم و در خلال بحث، پای تیم پرسپولیس و مدیریت آن به میان آمد. 
نوشــتیم، چرا بعد از بیش از دو ســال فعالیت آقای طاهری که موفق و 
راضی کننده هم بوده است، ایشان کماکان به عنوان »سرپرست« در راس 
امور این باشگاه است و بدتر از آن چرا صحبت از کناره گیری و جداشدن 

ایشان از تیم پرسپولیس به گوش می رسد؟! 
خوشبختانه چند روز بعد خبر آمد که آقای طاهری در پرسپولیس 
ماندنی اســت و کماکان به فعالیت خود ادامه خواهد داد و وزیر محترم 
ورزش نیــز اعلام کرد »مشــکل قانونــی برای ادامــه فعالیت طاهری 
در پرســپولیس وجود نــدارد.« خبری که نه فقط بــرای هواداران تیم 
پرســپولیس و علاقه مندان به این تیم در سراسر کشور خوشحال کننده 
است، بلکه برای کسانی هم که بیش از هر چیز دغدغه رشد و پیشرفت و 

سامان گرفتن امور ورزش و فوتبال را دارند، امیدوارکننده است.
 ورزش ما برای رشد و پیشرفت، بیش از هرچیز به مدیریت صحیح 
و اصولی نیازمند است، مدیریتی که بتواند در شرایط موجود و از امکانات 
در اختیار و... بهترین و بیشــترین بازدهی را داشته باشد، مدیریتی که 
عاشق قدرت و صندلی ریاست و در فکر استفاده شخصی و خانوادگی از 
مواهب مدیریتی نباشد، شیفته کار و خدمت و تلاش برای کسب رضایت 
خدا و خشنود ساختن مردم باشد. آیات و روایات و احادیث فراوان به ما 
گفته و تذکر داده اند که رضایت خداوند در گروی خدمت به مردم است 
چرا که »الناس عیالی«!  تکلیف بهشت و جهنم ما در کوران این فرصت ها 

و مسئولیت ها که مثل برق هم می گذرد تعیین می شود. 
مدیریت در حوزه ورزش هم مســتثنا از ایــن قاعده و اصل کلی و 
سنت الهی نیســت. در اینجا  هم باید برای مردم و کسب رضایت آنها، 
تلاش کرد، محیط ورزش را به محیط تربیت و ســلامت و اخلاق تبدیل 
کرد و دست جریانات فاسد و آلوده و زیاده خواه و عوضی آمده را از دامان 
آن کوتاه کرد. انجام این کار بیش از هر چیز در گروی مدیریتی متعهد، 

مبتکر، دارای انگیزه و برنامه است. 
مدیریتــی که بیش از هر چیز در جهت رضــای خداوند کار کند و 
منافــع باندی و مصالح حزبی را به کار و بار مردم ترجیح دهد، از ورزش 
نخواهد وســیله ای بسازد برای ســروصدا راه  انداختن و تبلیغات به نفع 
حزب و جناح خود و در نتیجه به عوض پرداختن به کارهای ریشه ای و 
ساختاری به کارهای روبنایی و پرسروصدا و تبلیغی و جنجالی و در یک 

کلام فریبکارانه روی بیاورند. 

به بهانه ابقای طاهری در باشگاه پرسپولیس

ورزش نیازمند مدیریت صحیح 
و اصولی است

نکته  ورزشی

صفحه ۹
یک شنبه 1۹ دی 1۳۹5 
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مقاومت رئیس  یک فدراسیون رزمی برابر استعفا!
وزارت ورزش و جوانان در آستانه انتخاب سرپرست برای یکی از فدراسیون های رزمی است.

نارضایتی اهالی یکی از فدراسیون های رزمی که حواشی و انتقادات زیادی را طی هفته های اخیر به همراه داشته است، وزارت 
ورزش را متقاعد به انجام تغییراتی در راس این فدراسیون کرده است. بر همین اساس خبرگزاری مهر مدعی شد مسئولان وزارت 
ورزش و جوانان از این رئیس  با ســابقه خواســته اند، اســتعفای خود را اعلام دارد که البته این رئیس  باتجربه همچنان برابر این 
فشارها مقاومت کرده و در تلاش است از برخی راه ها، وزارت ورزش را به ماندن و ادامه کار حداقل تا پایان زمان برگزاری مجمع 
متقاعد کند. مشکلات داخلی این فدراسیون در حال افزایش است و مسئولان وزارت ورزش که در گفت وگوهای رسانه ای خود به 
ریز و درشت ورزش از جمله کوچکترین مسائل استقلال و پرسپولیس یا مسئله بین کی روش و برانکو واکنش نشان می دهند، به 

حواشی این فدراسوین کمتر پرداخته اند.

کمیته ملی المپیک بودجه سال جاری خود را به طور 
کامل دریافت نکرده و هنوز از خزانه دولت طلبکار است.

حدود دو ماه و نیم به پایان سال جاری باقی مانده و کمیته 
ملی المپیک بخش زیادی از فعالیت های پیش بینی شــده خود 
برای این سال را انجام داده است. عمده برنامه های این کمیته در 
ســالی که رو به پایان است، برای بازی های المپیک 2016 ریو و 
مراحل آماده سازی و اعزام اعضای کاروان به برزیل بود و بر همین 
اساس مسئولان کمیته ملی المپیک بخش قابل توجهی از بودجه 
95 خود را نیز برای اجــرای این برنامه های المپیکی پیش بینی 
کرده بودند. بیش از چهار ماه از پایان بازی های المپیک می گذرد 
و بــا توجه به زمان کم باقی مانده تا پایان ســال، انتظار می رفت 
که بودجه کمیته ملی المپیک به طور کامل پرداخت شده باشد 

یا حداقل بخش قابل توجهی از آن واریز شده باشد. اما خبرهای 
منتشر شــده حکایت از آن دارد که این کمیته هنوز حدود ٣0 
درصد از بودجه سال جاری خود را از دریافت نکرده و از این بابت 
از خزانه دولت طلبکار اســت. مسئولان کمیته ملی المپیک که 
این روزها درگیر برنامه ریزی برای اعزام کاروان به چهارمین دوره 
بازی های کشورهای اســلامی )اردیبهشت ماه 96 - آذربایجان( 
و بعــد از آن بازی های داخل ســالن آســیا )شــهریورماه 96 - 
ترکمنســتان( هستند، در عین حال که رایزنی برای بودجه سال 
آینده خود را دنبال می کنند، به شدت پیگیر دریافت بخش باقی 
مانده و قابل توجه بودجه سال جاری خود هم هستند تا بتوانند 
با اســتفاده از آن برای رسیدگی به بخش باقی مانده فعالیت های 

خود در یکی دو ماه پایانی سال استفاده کنند.

طلب کمیته ملی المپیک بابت بودجه سال ۹۵ 

حدیث دشت عشق

به یاد شهید »مالک افریشم«
مسئولین محترم نگذارید فساد اخلاقی 

در جامعه گسترش یابد
شــهید »مالک افریشــم« فروردیــن 1٣40 در 
بغداد، مرکز کشور عراق چشم به جهان گشود. هنگام 
بازگشــت خانواده به ایران، که براثر اجبار رژیم بعث 
عراق صــورت گرفت، مالک در ایــران به تحصیلات 
خود ادامه داد و موفق به اخذ دیپلم ریاضی فیزیک از 

دبیرستان دارالفنون تهران شد. 
او ســپس به جبهه های حق علیه باطل شتافت 

و با ملحق شــدن به سپاه کردستان، ســالهای 1٣62 و 1٣6٣  در آن خطه به 
درگیری با دشــمن بعثی و ایادی ضدانقلاب پرداخت و در آن سالها بارها تا پای 

نثارجان خود پیش رفت. 
شهید »افریشم« پس از پایان تحصیلات و اشتغال به کار در شرکت مخابرات 
بــاز هم جبهه ها را رها نکرد تا اینکه در اواخر جنگ مزد مجاهدتهای خود را از 
خداوند دریافت کرد و با نوشیدن شهد شیرین شهادت به کاروان سالار شهیدان 

حضرت اباعبدا... الحسین )ع( پیوست. 
فرازی از وصیت نامه شهید: خدایا! این جان نا قابل و ناچیز مرا که انشاء ا... 
تقدیم راه حــق و حقیقت می کنم بپذیر. مادر عزیز و مهربانم! بدان و آگاه باش 
که من این راه را با چشــم باز و آگاهانه انتخاب نمودم و در این راه از ایثار جانم 

دریغ ندارم. 
مادر جان! امیدوارم که در شــهادتم صبور و شکیبا باشی، این جنگ پیروان 
واقعی ولایت فقیه را به مردم شناســاند، این جنگ محکی بود برای شــناختن 
پیــروان واقعی ولایت فقیه چرا که خیلیها ادعای پیروی از ولایت فقیه را دارند، 

خیلیها بوقلمون وار تغییر رنگ داده اند ....


